



**Konformitätserklärung
Declaration of Conformity**

MONACOR INTERNATIONAL GMBH & CO. KG
Zum Falsch 36 28307 Bremen

GERMANY

Das Erzeugnis entspricht den grundlegenden Anforderungen der einschlägigen EU-Richtlinien sowie der Richtlinie 2011/65/EU (RoHS) und zusätzlich der Richtlinie 2015/863. Ein in den Richtlinien vorgesehenes Konformitätsbewertungsverfahren wurde durchgeführt.

The product is conforming to the basic requirements of the relevant EU directives as well as the directive 2011/65/EU (RoHS) and additionally the directive 2015/863. A conformity assessment method as provided in the directives has been executed.

Gerätebezeichnung: Designation of equipment:

MC-102/SW

Mikrofonkabel

Microphone Cable

Das oben genannte Produkt erfüllt die Vorschriften der Richtlinie 2011/65/EU des Europäischen Parlamentes und des Rates vom 8. Juni 2011 zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten.

The above mentioned Product is in conformity with Directive 2011/65/EU of the European Parliament and of the Council of 8 June 2011 on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment.

Technische Dokumentationen stehen zur Einsicht bereit.

Technical documentations are available for inspection.

MONACOR INTERNATIONAL GMBH & CO. KG

Marco Willroth
Geschäftsführer
Managing Director

i. V. Wolfgang Hofmann
Senior Product Manager
Security Systems
Manager CE-Approvals

Bremen, 08.07.2021
Ort, Datum / place, date